
Gouda, 14 april 2025       

Aan het college van B&W 

Betreft: Vervolg schriftelijke vragen over gevaarlijke bomen Philips Willemsingel.   

Naar aanleiding van beantwoording van technische vragen over de gevaarlijke bomen aan 
de Philips Willemsingel (31-3-2025), en de antwoorden op de schriftelijke volgens artikel 39 
op 18 juni 2024 vragen van het Reglement van Orde heeft de fractie van Gouda Vitaal 
vervolgvragen. 

Conform artikel 39 van het Reglement van Orde heeft de fractie van Gouda Vitaal daarom de 
volgende politieke vragen: 

1. Op 16 mei 2024 stelde wij de volgende vraag door middel van de artikel 39 
procedure: 

Is het college bereid op korte termijn te willen onderzoeken op welke manier 
de oude bomen vervangen kunnen worden met nieuwe aanplant? En hierbij 
mee te nemen dat er een hoofdriool naast het pad is die misschien veel 
schade kan veroorzaken aan eventuele nieuwe aanplant van nieuwe bomen? 

Het college antwoordde op 18 juni 2024 op de volgende wijze aan onze 
fractie: 

Ja, gemeente gaat voor de bomen een kapvergunning aanvragen. Door nog 
uit te voeren werkzaamheden aan het riool dient een boom gekapt te worden. 
Naar aanleiding van de storm van november jongstleden zijn er twee bomen 
via een noodkap verwijderd. De kans op het ontstaan van windworp door de 
veranderde windbelasting is aanwezig. Dit willen we voor zijn. De 
vakafdelingen Groen en Riool zijn onderling in overleg hoe we hier 
verantwoord bomen terug kunnen planten. 

Onze fractie las hieruit dat de gevaarlijke bomen op korte termijn verwijderd 
werden. Echter de bomen zijn nog altijd aanwezig (14-4-2025) Op onze 
technische (31-3-2025) vragen werd duidelijk dat het proces van het kappen 
van de bomen nog niet in werking gesteld is.   

Onze vragen: 

a. Waarom wekt het college op 18 juni 2024 de indruk dat de gevaarlijke 
bomen verwijderd/gekapt gaan worden? 

b. Kan het college aangeven waarom er geen informatie naar onze fractie en 
bewoners volgt dat het kappen van de bomen niet ter hand genomen 
wordt? 

c. Is het college net als de fractie van Gouda Vitaal van mening dat dit niet de 
manier is waarop je met raadsleden en inwoners van Gouda omgaat? 

d. Op welke manier kunnen we er op vertrouwen dat het college nu zo snel 
mogelijk de toezegging van 18 juni 2024 uitvoert? 



e. Gaat het college nu actief de uitvoering van het verwijderen/kappen van de 
bomen naar de fractie van Gouda Vitaal en omwonenden communiceren?  

2. Is het college het met de fractie van Gouda Vitaal eens dat de bomen op de 
Philips Willemsingel een gevaarlijke onverzorgde en armoedige indruk 
wekken? (zie foto’s) 

3. Is het college het met de fractie van Gouda Vitaal eens dat deze manier van 
werken zeer onprofessioneel is en een zeer slecht voorbeeld is naar de 
inwoners van Gouda? 

4. Hoe gaat het college handelen als een inwoner van Gouda dergelijke bomen 
in een particuliere tuin met deze gevaarvorming en uitstraling overhangend 
over openbaar gebied bezit?   

5. Is het college bereid om excuses voor het handelen op deze manier naar de 
omwonende aan te bieden?   

6. Kan de fractie van Gouda Vitaal er van uit gaan dat er nu snel handelen plaats 
vindt, en dat onze fractie niet opnieuw vragen hoeft te stellen over dit 
onderwerp? 

 

Ondergetekende verzoekt om een schriftelijke beantwoording op bovenstaande 
vragen binnen dertig dagen na dagtekening. 

Met vriendelijke groet, 

Hans van Dijk 

Fractievoorzitter Gouda Vitaal 

 

Foto’s op 14 april 2025: 
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